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Nieuw Namen,   07-06-2013 

 

Geacht college, 

 

In navolging op het onderzoek wat RTL in 2012 uitgevoerd heeft naar de aanrijtijden van de 

politie heeft RTL nieuwe cijfers hierover naar buiten gebracht. Deze cijfers zijn gebaseerd op 

de periode april 2012 t/m januari 2013. Hieruit blijkt dat in 1 op de 5 gevallen de politie nog 

steeds te laat arriveert bij noodoproepen. Zeeland heeft in dit onderzoek de twijfelachtige eer 

dat het de lijst(weer en of nog steeds) aanvoert. En dat terwijl de staatssecretaris Teeven 

toegezegd had dat dit fors verbeterd zou moeten zijn. 

Ondergetekende heeft tijdens de commissie economie en mobiliteit hier vragen over gesteld 

aan de gedeputeerde die verantwoordelijk is voor veiligheid. De gedeputeerde antwoorde dat 

hij het mee zou nemen in het eerstvolgende overleg. Hij zei er ook bij dat er niet veel 

verwachtingen bij gesteld moeten worden omdat “wij” ( de provincie en gemeenten) hier niet 

over gaan. N.a.v. dit teleurstellende antwoord voelt ondergetekende zich genoodzaakt 

hierover vragen te stellen. 

 

http://www.pzc.nl/regio/zeeuws-nieuws/politie-bij-1-op-de-5-spoedritten-in-zeeland-te-laat-

1.3846886 

http://www.rtl.nl/components/actueel/rtlnieuws/2013/06_juni/01/binnenland/Politie_nog_steed

s_te_vaak_te_laat_bij_noodgevallen.xml 

 

De fractie van de Socialistische partij heeft hierover de volgende vragen: 

 

1. Is het college op de hoogte van het feit dat de politie in Zeeland bij 1 op de 5 

noodoproepen niet op tijd aanwezig is? Zo ja, wat vindt het college hiervan? 

2. Is het college bereidt om een schriftelijke reactie(brandbrief) te formuleren en naar de 

minister van Veiligheid en Justitie, de heer Ivo Opstelten, te sturen? Zo nee, waarom niet?  

Zo ja, er minimaal in te vragen waarom de zaken (nog) niet op orde zijn. Hierin ook uit te 

spreken dat het vertrouwen afgenomen is doordat de gedane belofte niet is nagekomen. 

Vooral omdat de minister op zijn site schrijft dat hij staat voor : ‘Zichtbaarheid, gezaghebbend 

en doortastend optreden van politie en justitie is onontbeerlijk voor het vertrouwen in de 

rechtsorde. Ik maak me sterk voor een daadkrachtige politie, met voldoende mensen en 

mogelijkheden, opdat Nederland veiliger wordt.’(bron: 

http://www.rijksoverheid.nl/regering/bewindspersonen/ivo-opstelten) 

3. Is het college het met de SP eens dat de veiligheid van onze burgers uiterst 

belangrijk is en hiervoor alles in het werk zal stellen deze problematiek aan te pakken? 

 

Uw schriftelijke beantwoording zien wij met belangstelling tegemoet. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Mildred van der Poorten 

Fractievoorzitter SP-Hulst 
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